
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 30/7/2024

Του:  Γραμμένου Βασιλείου, Βουλευτή Α' Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας
 Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Καθυστέρηση χορήγησης Β.Ο.Ε.Α. σε μερισματούχους της ΕΛ.ΑΣ.»

Κύριοι Υπουργοί,

Συμφώνως εγγράφου της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών (Ε.ΑΣ.Υ.Α.) με
Αρ. Πρωτ.: 500/16/09-07-2024, καθυστέρηση παρατηρείται στη χορήγηση του
Βοηθήματος Επαγγελματικής Αυτοτέλειας (Β.Ο.Ε.Α.) στους μερισματούχους
Αστυνομικούς Υπαλλήλους. Κατά την ΕΑΣΥΑ, η καθυστέρηση οφείλεται, διότι
«…απαιτείται η έκδοση Κ.Υ.Α., ώστε να καθορισθεί ο συντελεστής μερίσματος σύμφωνα
με τον οποίο θα υπολογίζονται τα χρήματα που πρέπει να αποδοθούν και ο οποίος από
το 2011 μέχρι το 2023 παραμένει σταθερός».  Σε συνέχεια του εγγράφου της γίνεται
αναφορά στα προηγούμενα έτη, κατά τα οποία η Κ.Υ.Α. εκδίδονταν το 1ο τετράμηνο
κάθε έτους. Συναφής συνέπεια της καθυστέρησης είναι επίσης η εκκρεμότητα πια 1.500
περίπου αιτήσεων, αφού ο μέσος όρος υποβολής αυτών ανά μήνα ήταν 250 περίπου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεστε όπως εκδώσετε άμεσα τη σχετική ΚΥΑ, βάσει της οποίας θα χορηγηθεί
στους μερισματούχους Αστυνομικούς Υπάλληλους το Βοήθημα Επαγγελματικής
Αυτοτέλειας (Β.Ο.Ε.Α.);

Ο ερωτών Βουλευτής

ΓΡΑΜΜΕΝΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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